
V RAZPRAVAH SO SE ODPRLA
ŠTEVILNA VPRAŠANJA

Komite občinske konference
ZKS je na 29. seji dne 6. scptem-
bra razpravljal o poročilu glede
uresničevanja nalog zveze ko-
munistov v javni razpravi o
osnutku zakona o združenem
delu in o programu dela do konca
tega leta.

Po uvodu, ki ga je k poročilu
podal namestnik sekretarja Dino
Kodarin, so člani občinskega
komiteja ZKS razpravljali o bo-
gati aktivnosti v občini med
javno razpravo in o številnih
vprašanjih, ki so se odprla ob
osnutku zakona. Ker je javna
razprava sovpadala z družbeno-
politično aktivnostjo pri spreje-
manju srednjeročnih planov, s
stabilizacijskimi prizadevanji in z
uresničevanjem kadrovske poli-
tike, je prav, da opozorimo na
nekatere ugotovitve, ki jih vse-
bujeta poročilo in ocena komi-
teja občinske konference ZKS.

Ocena družbenopolitične ak-
tivnosti kaže na to, da so se
omenjenih nalog resno in odgo-
vorno lotili v vseh organizacijah
in temeljnih organizacijah zdru-
ženega dela in drugih samou-
pravnih skupnostih. Domala v
vseh TOZD in OZD so bile
opravljene razširjene seje osnov-
nih organizacij ŽKS, na katerih
so ob prisofnosti zveze komuni-
stov, zveze socialistične mladine,
strokovnih služb, samoupravnih
organov in poslovodnih organov,

anatizirali in ocenjevali samou-
pravno organiziranost, dohod-
kovne odnose, planske doku-
mente, stabilizacijska prizade-
vanja in kadrovsko politiko.

Pri analiziranju samoupravne
prakse z vsebino določil osnutka
ZZD so delavci poleg pozitivnih
lastnosti ugotovili tndi nekatere
slabosti, kot so: slabši medse-
bojni odnosi, formalizem v po-
jasnjevanju osnutka zakona o
združenem delu, pomanjkanje
ustreznih delavcev, neprimerno
informiranje itd.

Iz poročila je razvidna tudi
ugotovitev, da velja za poslo-
vanje organizacij združenega
dela skromen finančni uspeh.
Glede na novi obračunski sistem
je kar 33 organizacij združenega
dela zaključilo prvo poOetje z iz-
gubo, ki je seveda začasnega zna-
čaja. Poleg novega sistema obra-
čuna poslovnega uspeha je za
prvo polletje opazna stagnacija
industrijske proizvodnje zaradi
visokih zalog, zmanjšanja kupne
moči, pomanjkanja surovin in za-
radi nizkih cen končnih izdelkov.

Vse te ugotovitve prav gotovo
terjajo tudi naprej močno poli-
tično akcijo, še zlasti zveze ko-
munistov, ki bo ta vprašanja po-
novno uvrstila na dnevni red v je-
senskem obdobju — so menili
člani komiteja.

Poročilo nadalje ugotavlja or-
ganiziranost, usposobljenost in

pripravljenost zveze komunistov
za aktivno vlogo v tako po-
membni družbcni akciji.

Zlasti kritičen je tisti del, ki
govori o članih ZK, ki v nekate-
rih sredinah akcije niso zadovol-
jivo opravili, zaradi česar so re-
zultati javne razprave prav go-
tovo slabši, kot bi sicer bili.

Poročilo vsebuje tudi ocene
objektov v GIP Gradis, Saturnu-
su, Papirnici Vevče, živilskem
kombinatu Žito in SOZD Hrana
— Pijača. Gre za organizarije
združenega dela in SOZD, ki so
širšega družbenega pomena in so
bile vključene v sklop mestne ak-
cije.

Člani komiteja občinske kon-
ference ZKS so prejeli v razpravi
dopolnjeno poročilo s sklepom,
da o ugotovitvah seznanijo ko-
mite mestne konference ZKS in
občinsld plenum sindikata, ki bo
o oceni in poročilu razpravljal
sredi septembra.

Med poglavitne programske
naloge občinske konference in
komiteja do konca leta sodita
dve seji občinske konferenee
ZKS: o gospodarskih gibanjih in
o delovanju komunistov v DPO,
komite OK ZKS pa bo razpravl-
jal o pripravi na drugi samopri-
spevek, o stanovanjski politiki, o
sprejemanju planskih dokumen-
tov, idejnopolitični usposoblje-
nosti in o tekočih vprašanjih.
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